
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 088/23-24 

培菁女性創效基金職場體驗計劃 

 

敬啟者： 
 

培菁女性創效基金由教育思想領袖、企業家及慈善家鄭余雅穎女士創辦；基金致力通過教育以啓
迪和培育女孩成為「未來就緒」的領袖。 

Veolia是一間法國公司，從事水管理、廢物管理、運輸和能源服務跨國企業的環境服務，  貴子
弟獲邀到 Veolia參觀，當中包括了解轉廢為能設施及透過員工分享，認識在可持續發展行業的工作機
遇。活動之詳情臚列如下： 
 

日      期 ： 一月二十四日 (星期三) 

時      間 ： 下午 3:30 – 下午 7:30 

集  合  地  點 ： 本校 

解  散  地  點 ： 元朗鐵路站  

活  動  費  用 ： 全免 (全數由培菁女性創效基金贊助) 

備       註 ： 請自備交通費 
 

請  貴家長鼓勵及支持  貴子弟參與是次活動，並於一月二十二日(星期一)將已填妥之回條逕交
羅培嘉老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899與羅培嘉老師聯絡。 

 

此致 

貴家長 
 

     東華三院馬振玉紀念中學校長 
 
 
 
 
 
 

_________________________ 謹啟 

（陳妙霞） 

二零二四年一月十六日         

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                東華三院馬振玉紀念中學                  班號：________ 

活動通告 088/23-24 

培菁女性創效基金職場體驗計劃 

 

敬覆者：本人為 _______ 班學生 ___________________ 之家長，已知悉上述通告之內容。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽署:_________________ 

家長姓名:_________________ 

學生聯絡電話：________________ 

家長聯絡電話：________________ 

二零二四年      月      日 

簽妥之回條請交回羅培嘉老師 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 088/23-24 

JYC Girls Impact Foundation CareerXplorer Programme 
 

16th January 2024  
 

Dear Parents 
 

Founded by Jennifer Yu Cheng, an education thought leader, entrepreneur and philanthropist, JYC Girls 
Impact Foundation harnesses the power of education to empower girls to become future ready leaders. 
Veolia is a French company engaged in environmental services for multinational companies in water 
management, waste management, transportation and energy services. Your child has been invited to visit 
the company, which includes learning about waste-to-energy facilities and sharing with employees to 
understand the importance of sustainability, and job opportunities in growing industries. Details of the 
programme are as follows: 
 
 

Date : 24th January 2024 (Wednesday) 

Time : 3:30 p.m. – 7:30p.m. 

Gathering venue : School 

Dismissal venue : Yuen Long Station 

Fee : Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Foundation.) 

Remark : Please prepare transportation fee. 
 

Please return the signed reply slip to Mr. Law Pui Ka on 22nd January 2024 (Monday). Please feel free to 
contact Mr. Law Pui Ka on 2443 9899 if you have any questions.  
 

Yours sincerely 
 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


